
 

Inspreek tekst voor politieke avond 2-12-2021 over bestemmingsplan Entreegebied Bredius 

 

Geachte raadsleden. 

 

Graag spreek ik in over dit bestemmingsplan. Ik doe dat namens de Stichting Landgoed 

Bredius en de Stichting Hofstede Batestein. De voorzitter van de Hofstede (Gerard Lieverse) 

is ook aanwezig voor beantwoording van eventuele vragen.  

  

Allereerst wil ik zeggen dat we blij zijn met dat dit bestemmingsplan er nu is. Het 

bestemmingsplan maakt het mogelijk om het plan voor het zogenaamde Centrumgebied te 

realiseren. Dit plan maakt het mogelijk een nieuw toegangspad naar de Hofstede aan te 

leggen, een nieuwe dierenweide met afschermende sloten en een speelplek voor de kleinsten. 

Over dit plan heeft u in 2020 al een besluit heeft genomen en er de middelen voor beschikbaar 

gesteld. Het plan is daarna door het Landgoed samen de Hofstede, Kukeleboe en de gemeente 

verder uitgewerkt. Zo zijn de bruggen, hekwerken, hagen, speelterrein en beplanting nader 

bepaald. 

 

Het college van B&W heeft gereageerd op de zienswijzen van onze stichting en die van 

Kukeleboe. Wij zijn tevreden met de beantwoording en hebben geen behoefte dit plan nog 

verder aan te passen. Wel wil ik graag via u het college vragen de te handhaven eikenlaan 

spoedig alsnog aan te merken als een 'Waardevolle boomstructuur' opdat deze eikenlaan ook 

via het bestemmingsplan beschermd wordt. Deze eikenlaan is kwetsbaar en komt straks in 

beheer bij meerdere partijen. 

 

Daarnaast willen we vooral aandringen op spoed. De restauratie van de Hofstede wordt in 

maart afgerond waarna Parkcafé Bredius het pand verder gaat inrichten. Het Parkcafé zal 

waarschijnlijk in april opengaan voor publiek.  

Het was steeds de bedoeling dat de aanleg van het Centrumgebied gelijktijdig klaar zou zijn 

met de restauratie van de Hofstede. Dit lijkt nu helaas niet gaat lukken. Hierdoor zal het 

Parkcafé enkele maanden slecht bereikbaar zijn en omgeven door bouwwerkzaamheden. Wij 

willen u om die reden vragen dit bestemmingsplan onverwijld vast te stellen.  Het college 

willen we vragen de uitvoering waar mogelijk nog te versnellen opdat oplevering van het 

Centrumgebied alsnog gelijktijdig met de in gebruik name van Parkcafé Bredius mogelijk is.  

  

Dank u voor uw aandacht. 

Henri van Middelaar 

 
 


